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Írásbeli választ i2énvlő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi
Tamás Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A kvótaértékesítésrő l . . .”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hetekben több kvótaeladásról lehetett olvasni a médiában .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

1. Hogyan áll a magyar kvótaértékesítés?
2. Kivel/kikkel folytat a Kormány kvótaértékesítési tárgyalásokat ?

3. Mekkora bevételre számítanak a kvótaértékesítésb ő l az idei évben?

4. Mikorra várható végre eredmény ?

Amennyiben úgy gondolja, hogy feltett kérdéseimre vagy bizonyos részeire nyilvános
válaszában nem térhet ki, úgy kérem, hogy még ebben az ülésszakban az Országgyűlés
Fenntartható fejlődés bizottságának zárt ülésén tájékoztasson minket azokról .

Várom megtisztelő válaszát !

országgyűlési képviselő

Budapest, 2011 . június 24 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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